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Additional Declaration for the OBU Account of Taiwan Securities Trading 

買賣台灣證券客戶 OBU 帳戶附加聲明 

To: Ever-Long Securities Company Limited (“ELS”) 

致﹕ 長雄證券有限公司（下稱「長雄證券」） 

I/ We the undersigned hereby declare that: 

本人／我們下方簽署人，現謹此聲明﹕ 

1. I/We shall invest in Taiwan securities via ELS and/or its group companies and/or its execution brokers and the funds

from the OBU Account to be transmitted to Taiwan for investing in Taiwan securities by me/us are not originated

from Taiwan or Mainland China, any loans from the Taiwan Financial Institution(s) and the funding from major

shareholder(s) (i.e. constituting 10% or more of the issued share capital) of Taiwan.

本人／我們透過長雄證券及或其成員公司及或其交易商投資於台灣有價證券，而本人／我們擬由 OBU 帳戶

匯入台灣投資有價證券的資金來源並不是來自台灣或大陸地區、台灣之金融機構借款，及台灣大股東（即

發行股本 10%或以上）的投入資金來進行台股投資。

2. I/We shall immediately notify ELS should I/we cease to be eligible for trading Taiwan securities or there be any

changes to status of me us after signing this Declaration.

本人／我們簽署本聲明後不再擁有交易台灣有價證券的資格或本人我們的身份有任何更改時，本人／我們

將即時通知長雄證券。

3. I/We understand, acknowledge and agree that my/ our personal data and information and the transaction record(s)

may be disclosed to the competent authority of other jurisdictions including, without limitation, the competent

authority of Taiwan where the circumstances require.

本人／我們明白、確認及同意，如有需要，本人／我們之個人資料及資訊及交易紀錄或須披露予其他司法

管轄區的主管當局，包括但不限於，台灣主管當局（如情況需要）。

4. I/We hereby undertake to indemnify the Ever-Long against any loss, costs, charges, claims, liabilities or expenses

which the Ever-Long may incur or suffer as a result of the Ever-Long’s complying with my/our above declaration.

本人／我們承諾彌償長雄證券若因執行本人／我們之上述指示及授權而引致或涉及之任何損失、頌費、費

用、索償、法律責任或開支。

5. In the event of any difference between the Chinese and English versions of this Declaration, I/we agree that the

English version shall prevail.

如本聲明的中英兩種語文版本之間的釋義或涵意有不一致，本人我們同意以英文版本為準。

Signature(s) and Chop of Corporate Client 

公司客戶簽署及蓋章 

Licensed Representative / Responsible Officer 

持牌代表負責人員 

Name 姓名﹕ Name 姓名﹕ 

Account Number 帳戶號碼﹕ CE No. 中央編號： 

Date 日期 Date 日期： 


